

Alain F. Defossés, Team Leader, Task Force on Program Review.

Hon. Tom McMillan, Minister of the Environment.
Environment Canada Officials.

3. That in accordance with its mandate under Standing Order 96(2), the Committee undertake a study of the storage and disposal of high level nuclear waste.
4. That in accordance with its mandate under Standing Order 96(2), the Committee undertake a study of the use of chemical sprays, pesticides and herbicides in the forests.
5. That in accordance with its mandate under Standing Order 96(2), the Committee invite officials from the Canadian Forestry Service to brief them on the situation regarding reforestation in Canada.

By unanimous consent, it was agreed,—That the First Report of the Sub-Committee on Agenda and Procedure be concurred in.

By unanimous consent, it was agreed,—That the Order dated October 16, 1986 relating to the printing of the Committees *Minutes of Proceedings and Evidence* be rescinded and that the Committee print the number of copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence* established by the Board of Internal Economy.

Ordered,—That the Clerk of the Committee obtain biographical information on the two Order-in-Council appointments which were referred to the Committee on October 16, 1986.

At 7: 30 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Janice Hilchie

Clerk of the Committee

Alain F. Defossés, chef du groupe, Groupe de travail chargé de l'examen des programmes.

Hon. Tom McMillan, ministre de l'Environnement.
Hauts fonctionnaires du ministère de l'Environnement.

3. Qu'en vertu de l'article 96(2) du Règlement, le Comité entreprenne une étude de l'entreposage et l'élimination des déchets nucléaires fortement radioactifs.
 4. Qu'en vertu de l'article 96(2) du Règlement, le Comité entreprenne une étude de l'utilisation des pulvérisations de produits chimiques, des herbicides et des pesticides dans les forêts.
- Qu'en vertu de l'article 96(2) du Règlement, le Comité invite des hauts fonctionnaires du Service canadien des forêts afin d'informer le Comité sur le reboisement au Canada.

Par consentement unanime, il est convenu,—Que le Premier rapport du Sous-comité du programme et de la procédure soit adopté.

Par consentement unanime, il est convenu,—Que l'ordre du 16 octobre 1986 en ce qui a trait à la publication des *Procès-verbaux et témoignages* du Comité soit révoqué: et que celui-ci en fasse imprimer le nombre d'exemplaires qu'autorise le Bureau de régie interne.

Il est ordonné,—Que le greffier du Comité obtienne des notices biographiques relatives aux deux nominations par décret du conseil, référées au Comité le 16 octobre 1986.

A 19 h 30, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Janice Hilchie